

Title (en)  
Suspended container

Title (de)  
Hängebehältnis

Title (fr)  
Récipient suspendu

Publication  
**EP 0849095 A1 19980624 (DE)**

Application  
**EP 97122331 A 19971217**

Priority  

- DE 29622291 U 19961221
- DE 19701850 A 19970121

Abstract (en)

The container keeps the material in suspended storage by at least one rail (2) held in an upper groove (3). A file (5) open at the bottom is attached to the groove and has at least one pocket (7) with external closure (6), such that a file cover forms a wall (8) of the pocket. Preferably a first part (10) of the closure is on the rail and/or groove and a second closure part is in the region of the upper edge of the wall (12) which is opposite the wall of the pocket. and has a flap. The first closure part is preferably a hook and the second closure part is a wire section in the pocket wall.

Abstract (de)

Das Hängebehältnis dient vorzugsweise zur Aufbewahrung von Schriftgut (1) und besitzt mindestens eine Hängeschiene (2), die in einem oberseitigen Falz (3) gehalten ist und beidseitig Einhängenäsen aufweist, welche in quer zum Hängebehältnis verlaufende Schienen, insbesondere in Seitenschienen einer Hängeregistratur, einhängbar sind. Das Hängebehältnis, welches einfach und kostengünstig herstellbar, handlich, leicht zu transportieren, multifunktionell verwendbar und an verschiedene Anwendungszwecke flexibel anpaßbar ist, weist einen unterseitig mit dem Falz (3) verbundenen nach unten geöffneten Hefter (5) und eine nach oben geöffnete, in ihrem oberen Bereich mit mindestens einem Verschluß (6) versehenen Tasche (7) auf, wobei ein Aktendeckel des Hefters (5) eine Wand (8) der Tasche (7) bildet. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B42F 15/04; B42F 15/00**

IPC 8 full level  
**B42F 15/00** (2006.01); **B42F 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B42F 15/0052** (2013.01); **B42F 15/04** (2013.01)

Citation (search report)  

- [A] DE 7434865 U 19750123
- [A] DE 1071666 B

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0849095 A1 19980624**

DOCDB simple family (application)  
**EP 97122331 A 19971217**